

SWIMMING POOL

- 1) Children under the age of 12 years of age will be admitted only if they are accompanied by an adult custodian.
- 2) Swimming pool attire is permitted only in the pool and Jacuzzi area. Users are not permitted in other areas of the hotel clad in their swimming attire.
- 3) It is strictly forbidden to enter the pool dressed in clothes, shoes, etc. Only proper swimwear is to be worn when entering the pool
- 4) All persons must take a shower before entering the pool
- 5) Users should conduct themselves in such a manner so as not to cause any disturbance or any inconvenience to other users of the pool
- 6) The management reserves the right to control and restrict the use of any floaters, air beds, inner tubes, snorkels and similar equipment
- 7) Persons suffering from flu or other contagious diseases, illnesses including allergies and skin conditions are not permitted to enter the pool
- 8) Children under 4 years must wear "Stay Dry" nappies

HEALTH CLUB

- 1) Use of the Health Club facilities are restricted to Members and Residents only. Members cannot bring guests into this area.
- 2) USE OF ALL FACILITIES ARE AT YOUR OWN RISK: Users are advised to first consult a Doctor if they have any doubt their fitness to use any of the equipment or facilities
- 3) Children under the age of 16 are not permitted in this area
- 4) The management is not responsible for any articles lost, stolen or damaged. Please keep all your valuables securely locked in a locker.
- 5) The consumption of food on the Health Club premises is strictly prohibited
- 6) Please return equipment to their proper station and assist in maintaining the overall quality of our premises.

MULTI-SPORTS COURT

- 1) Courts must be booked in advance and confirmed on the day of play 6 hours ahead of playing time. Non-compliance may result in the removal of the court reservation.
- 2) If the booking party is a "No Show" the courts will be released 15 min after the booking time.
- 3) The amount of time courts can be reserved is at the discretion of the Health Club management.
- 4) All fees including courts fees, rental of racquets, balls etc. are payable at the court reception PRIOR to commencement of play.
- 5) The players are responsible to return the racquets hired by them in the same good condition. Any breakages will have to be paid for.
- 6) Any form of coaching needs to be discussed in advance and agreed upon. This may result in an additional fee being levied.
- 7) Proper attire must be worn during the use of the courts and this includes use of correct footwear specified for our court (non-marking sports shoes).
- 8) Each member or resident is permitted to bring one partner free of charge.

RULES FOR THE HOTEL RECREATIONAL FACILITIES USE THESE FACILITIES AT YOUR OWN RISK

GENERAL

- 1) These facilities are available for use by members, hotel residents and their accompanying guests. Membership is given to individuals and cannot be transferred.
- 2) The hotel will not be responsible for any injury or illness caused to members, hotel residents and their guests by the use of these facilities.
- 3) The hotel will not be responsible for the loss of any personal belongings or valuables of members, hotel residents or their guests
- 4) The management reserves the right to restrict entry or remove from the hotel premises any person whose appearance, manner or conduct is not acceptable to the hotel or who causes disturbance to the other users of the facilities. Members are responsible for the appearance, behavior and conduct of their guest.
- 5) Management also reserves the right to apply any security measures deemed necessary, including the search of bags
- 6) BRINGING OF ANY FOOD OR BEVERAGES FROM OUTSIDE FOR CONSUMPTION ON THE PREMISES IS NOT PERMITTED
- 7) All persons using recreational facilities must show their membership card or room key card and sign the register at the reception
- 8) Use of iPods, mobile phones etc. are not permitted unless used with earphones
- 9) All fees applicable are payable as per the schedule given below

PLEASE NOTE THAT THE MEMBERSHIP CARD IS NOT A CREDIT CARD

المرافق الترفيهية استخدام هذه التسهيلات على مسؤوليتك الخاصة

القواعد العامة

- (1) هذه المرافق متاحة للاستخدام من قبل الأعضاء وسكان الفندق والضيوف المرافقين لهم. يتم منح العضوية للأفراد ولا يمكن نقلها.
- (2) الفندق غير مسؤولاً عن أي إصابة أو مرض يحدث للأعضاء والمقيمين في الفندق وضيوفهم عن طريق استخدام هذه المرافق.
- (3) الفندق غير مسؤولاً عن فقدان أي ممتلكات شخصية أو أشياء ثمينة للأعضاء أو المقيمين في الفندق أو ضيوفهم.
- (4) تحتفظ الإدارة بالحق في تقييد دخول أو إزالة أي شخص من المرافق المتاحة لا يكون مظهره أو أسلوبه أو سلوكه مقبولاً من قبل الفندق أو الذي يسبب إزعاجاً للمستخدمين الآخرين للمنشآت. الأعضاء مسؤولون عن مظهر وسلوك ضيوفهم.
- (5) تحتفظ الإدارة أيضاً بالحق في تطبيق أي تدابير أمنية تعتبر ضرورية، بما في ذلك التفتيش في الحقائب.
- (6) ممنوع إدخال أي من الأطعمة أو المشروبات من الخارج.
- (7) يجب على جميع الأشخاص الذين يستخدمون المرافق الترفيهية إظهار بطاقة العضوية أو بطاقة مفتاح الغرفة وتوقيع السجل في مكتب الاستقبال.
- (8) لا يُسمح باستخدام أجهزة الأيبود أو الهواتف المحمولة وما إلى ذلك ما لم يتم استخدامها مع سماعات الأذن.
- (9) جميع الرسوم المطبقة واجبة الدفع حسب الجدول الوارد أدناه.

يرجى الملاحظة أن بطاقة العضوية ليست بطاقة انتمان.

حمام السباحة

- (1) سيتم قبول الأطفال الذين تقل أعمارهم عن 34 عاماً فقط إذا كانوا برفقة ولي أمر بالغ
- (2) يُسمح باستخدام ملابس السباحة في المسبح ومنطقة جاكوزي فقط. لا يُسمح للمستخدمين ارتداء ملابس السباحة والتجول بها داخل الفندق.
- (3) يُمنع منعاً باتاً دخول المسبح بالملابس والأحذية وما إلى ذلك غير المخصصة للسباحة. يجب ارتداء ملابس السباحة المناسبة فقط عند الدخول إلى حمام السباحة.
- (4) يجب على جميع الأشخاص الاستحمام قبل الدخول إلى حمام السباحة.
- (5) يجب على المستخدمين أن يتصرفوا بطريقة لائقة بحيث لا تسبب أي إزعاج للمستخدمين الآخرين في حمام السباحة.
- (6) تحتفظ الإدارة بحقها في التحكم وتقييد استخدام أي من العوامات والأسرة الهوائية والأنابيب الداخلية والغطس وغيرها من المعدات المماثلة.
- (7) لا يُسمح للأشخاص الذين يعانون من الأنفلونزا أو غيرها من الأمراض المعدية، بما في ذلك الحساسية وأمراض الجلد بالدخول إلى حمام السباحة.
- (8) يجب على الأطفال دون سن 6 سنوات ارتداء حفاضات "ضد البلل"

النادي الصحي

- (1) يقتصر استخدام مرافق النادي الصحي على الأعضاء والمقيمين فقط. لا يمكن للأعضاء إحضار الضيوف إلى النادي
- (2) استخدام جميع المرافق على مسؤوليتك الخاصة: يُنصح المستخدمون أولاً باستشارة الطبيب إذا كان لديهم أي شك في لياقتهم البدنية لاستخدام أي من المعدات أو المرافق المتاحة.
- (3) لا يُسمح للأطفال دون سن 38 عاماً بالدخول إلى هذه المنطقة
- (4) الإدارة غير مسؤولة عن أي من المواد المفقودة أو المسروقة أو التالفة. يرجى الحفاظ على جميع الأشياء الثمينة الخاصة بك بشكل آمن في الخزنة المتاحة من قبل الفندق.
- (5) يُمنع منعاً باتاً تناول الطعام في مقر النادي الصحي.
- (6) يرجى إعادة المعدات إلى مكانها بشكل سليم والمساعدة في الحفاظ على الجودة الشاملة للفندق.

ملعب الرياضات المتعددة

- (1) يجب حجز الملعب مسبقاً وتأكيده الحجز في يوم المراد قبل 8 ساعات من وقت اللعب. قد يؤدي عدم الامتثال إلى إلغاء حجز الملعب.
- (2) إذا كان الحجز عبارة عن "عدم الحضور"، فسيتم إتاحتها مجدداً بعد 37 دقيقة من وقت الحجز الفعلي.
- (3) يكون مقدار الوقت الذي يمكن حجز الملعب فيه وفقاً لتقدير إدارة النادي الصحي.
- (4) يتم دفع جميع الرسوم بما في ذلك رسوم الملعب واستئجار المضارب والكرات وغيرها في مكتب الاستقبال، قبل بدء اللعب.
- (5) يتحمل اللاعبون مسؤولية إعادة المضارب التي استأجروها في نفس الحالة الجيدة. أي كسور سوف يتعين دفع ثمنها.
- (6) أي شكل من أشكال التدريب سيتم مناقشتها مسبقاً ويتفق عليها. قد يؤدي ذلك إلى رسوم إضافية يتم فرضها.
- (7) يجب ارتداء الملابس المناسبة أثناء استخدام الملعب، ويشمل ذلك استخدام الأحذية الصحيحة المحددة لملعبنا (أحذية رياضية لا تحمل أي علامات).
- (8) يُسمح لكل عضو أو مقيم بإحضار شريك واحد مجاناً.